
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum a miesto konania: 7. marca 2023, 17:00, ZŠ Gaštanová 

Prítomní poslanci: Ľubomír Bechný, Peter Cibulka, Dominik Hriník, František Talapka 

Neprítomný: Martin Kapitulík 

Prítomných občanov: 10 + p. Tomašec, mestská polícia 

 

Podnety a pripomienky od občanov počas stretnutia: 

- Občan žiada odstrániť kríky pri výjazde z Dubovej ulice na Obvodovú. Kríky prekážajú 

výhľadu pri výjazde z Dubovej na hlavnú cestu. 

- Občan sa pýta, kedy sa budú inštalovať 2 zrkadlá na Platanovej 30 – bolo to v zápise 

z decembra 2022 

- Občianka sa pýta, kedy sa začne jarné upratovanie aj na sídliskách 

- Občianka upozorňuje na nelegálne skládky odpadkov za Zámočkom (zastávka Jaseňová) 

a pri ceste od Zámočku smerom ku krížu nad Solinkami. Žiada o odstránenie skládok. 

- Občan požaduje spílenie spodných konárov smreka, ktorý mu zasahuje do okien. Jedná sa 

o Limbovú 14 (prvá fotografia). Druhá fotografia je príklad, ako by to mohlo vyzerať ( Smreková). 

  
 

- S predchádzajúcim bodom súvisí aj požiadavka občianky: Chcela by som Vás požiadať, keď 

sa bude riešiť úprava zelene mimo vegetačného obdobia, aby úprava bola vykonaná 

komplexne na celom sídlisku Solinky vo vnútroblokoch aj zo strany ulíc. Krásnym príkladom, 

ako by to malo vyzerať, je práve vnútroblok Smrekovej a Obvodovej ulice (možno aj iné, 

neviem). Všetky stromy by mali mať otvorený priestor od zeme (0,3-0,5 m ?) a konáre by 

nemali ležať na trávniku, chodníku (ide o najväčšie úložisko odpadov, prípadne pre 

niektorých verejné WC, niekedy nocľaháreň bezdomovcov, ...). 

 



Príklad, ako to nemá vyzerať – strom s odpadkami pred ZŠ Limbová (roh s Platanovou): 

 
Podnety iné: 

- Pán P.K.: Chcel by som upriamiť pozornosť na Dubovú ulicu, zvlášť na jej zúženú časť kde 

zvyknú po oboch stranách parkovať autá (viď foto1). Na mieste bývalej reštaurácie WOKER, 

práve vznikajú potraviny ŽABKA. Celý týždeň do tejto predajne chodili zásobovacie autá - a to 

ešte len začnú chodiť a daným miestom prešli len tak-tak, nehovoriac o tom že smetiarske 

auto pri širších autách tadeto niekedy ani neprejde a rovno sa otočí. Nebolo by možné aspoň 

trochu posunúť obrubník (foto2)? Každých pár cm by pomohlo a myslím, že s minimálnymi 

nákladmi. 

  



- Pani K.J.: Dnes som išla s vnukom do lesoparku, málokedy idem autom, ale dnes to tak vyšlo. 

Parkovisko pre auta pred lesoparkom plne obsadené. Moja otázka: Pre koho sú tam urobené 

parkovacie miesta? Nemalo by sa to vzťahovať na návštevníkov lesoparku? Stačilo by zaviesť 

parkovacie hodiny. Napríklad 2-3 hodiny zdarma a potom platiť. A problém by bol vyriešený. 

 
 

Zápis vypracoval:            František Talapka ................................. 

Zápis overil:                       Ľubomír Bechný     ................................. 


